

Wir
We

Almatec AG und
Industriestrasse 12
CH-6170 Schüpfheim

Almatec GmbH
Im Löchel 2
DE-35423 Lich Eberstadt

erklären, dass unsere Standardprodukte
declare that our standard products

konform zur aktuellen Version der REACH Richtlinie (1907/2006/EG) und den mitgeltenden Forderungen produziert werden.

are manufactured in compliance with the latest version of the REACH directive (1907/2006/EG) and other applicable documents.

Die Produkte enthalten gemäß Auskunft unserer Lieferanten keine Substanzen, die auf der SVHC-Liste so als auch bei der neusten veröffentlichten Kandidatenliste von der ECHA vom (27/06/2018). Somit bestätigt Almatec Groupe den maximalen zulässigen Grenzwert von 0.1 Massenprozent nicht zu übersteigen.

Die Kandidatenliste ECHA kann unter folgender Webseite eingesehen werden:
<http://echa.europa.eu/candidate-list-table>

According to information from our suppliers, the products contain no substances that are found on the SVHC list as none as in the latest published candidate list from the ECHA of 27th June 2018. Almatec Groupe confirm that the maximum permissible limit of 0.1 mass percent is not exceeded.

The current candidate list can be found on the European Chemicals Agency Website:
<http://echa.europa.eu/candidate-list-table>

Sofern im Weiteren erforderlich, werden wir unserer Informationspflicht nachkommen.
If in future further information will be necessary, we will meet our duty to supply this information.



Almatec AG



Rinaldo Sarao
Quality Manager
Purchasing Manager

Almatec AG



Stalder Markus
Production Manager

